
 

 

Vlissingen, 18-10-2022 

Vragen ingevolge artikel-44 regelement van orde aan het college van GS door Robert Brunke van de fractie 

ProZeeland. De fractie van ProZeeland wil dat onze vragen MONDELING worden beantwoord tijdens de 

eerstvolgende Provinciale Statenvergadering. 

Delta Kennis Centrum (WidZ) 

De fractie van ProZeeland is vanaf november 2021 bezig om antwoorden te krijgen waarom het zo vreselijk lang duurt om 

fiche 1-C van het compensatiepakket te realiseren. Elke keer wordt er medegedeeld dat er gesprekken plaats vinden en dat 

PS moet wachten tot er weer nieuwe informatie vrijkomt. ProZeeland heeft in november 2021 mondelinge vragen gesteld 

en in januari 2022 schriftelijke vragen ingediend over het DKC in de commissie Bestuur. 

Het is nu oktober 2022 en ProZeeland wil graag weten waarom de samenwerking niet wil vlotten en wat daar de specifieke 

redenen hiervoor zijn. ProZeeland wil nu openbaarheid van de stuurgroep en de regisseur die dit traject in goede banen 

dient te leiden. 

Vragen: 

1. Zijn er verslagen of rapporten van de stuurgroep die inzichtelijk maken hoe het traject om 

het DKC te realiseren tot nu toe verlopen is? 

2. Als deze verslagen of rapporten er zijn, kunt u deze dan per ommegaande met PS van 

Zeeland delen zodat wij beschikken over de inlichtingen die we nodig hebben om onze taak 

als statenleden uit te oefenen?  

3. Kunt u aangeven wat de actuele stand van zaken is op het gebied van het realiseren van dit 

fiche? 

4. De realisatie van het DKC verloopt niet volgens planning, het zou oorspronkelijk in 2021 

operationeel zijn, kunt u aangeven wat de concrete redenen zijn voor de opgelopen 

vertraging? Is er verschil van inzicht tussen de betrokken partijen over de verdeling van de 

kosten van dit fiche en hoe de bevoegdheden tussen de partners wordt verdeeld? 

5. ProZeeland kan zich niet aan de indruk onttrekken dat er bij de UU, WU/WMR er niet veel 

behoefte is om een volwaardig Kenniscentrum in Vlissingen te realiseren, deelt u deze 

mening? Zo nee, kunt u dan aangeven waarom u onze mening niet deelt? 

6. De oprichting van het DKC (Fiche 1-C) zou het paradepaardje van het compensatiepakket 

moeten worden, hoe kijkt het Rijk naar (het gebrek aan) voortgang die de stuurgroep op 

dit gebied heeft geboekt? 

 

Met hartelijke groet, 

 

Robert Brunke 

Fractievoorzitter ProZeeland 




